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1. Dagsorden 

 

1. Konstituering av møtet. 
 

Valg av ordstyrer  
Valg av sekretær 
Valg av tellekorps 
Valg av 2 delegater til å underskrive protokollen 
Godkjenning av fullmakter 
Godkjenning av innkalling 
Godkjenning av dagsorden 
 

2. Årsberetning for siste kalenderår 
 
3. Regnskap og balanse for 2024 
 
4. Innkomne saker fra medlemmene 
 
5. Styrets forslag til årsplan for 2025 
 
6. Styrets forslag til budsjett for 2025 
 
7. Valg av styret 
 
Valg av valgkomite, 3 medlemmer 
Valg av 2 revisorer 
 

Underlag til årsmøte har blitt tilsendt påmeldte.  

  



 

1. Konstituering av møtet 

1.1 Valg av ordstyrer 
 

Vedtak: Leder av foreningen Tania Wåge Leporowski foreslås. Godkjent 
 

1.2 Valg av sekretær 
 

Vedtak: Foreningens sekretær Arnfinn Breda foreslås. Godkjent 
1.  

1.3 Valg av to medlemmer til tellekorps  
 

Telle korps Erlend Kokaas  og Per Øyvind Skar 
 

1.4 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
 

Steinar Gjøvik og Martin Plassen underskriver protokollen 
2.  

1.5 Godkjenning av innkalling 
Innkalling med saksliste ble lagt ut på våre nettsider februar. 
SMS med informasjon ble sendt alle medlemmer februar.  
 
Det foreslås at informasjon om at det også skal informeres om at det ikke er 
innkommet noen saker før årsmøtet på våre nettsider. 
De som skriftlig melder seg på får tilsendt årsberetning før møtet. 
 
Det var 23 medlemmer tilstede, inkludert styret.  

 
Vedtak: Innkallingen godkjennes 

 
1.6 Godkjenning av dagsorden 
 

Vedtak: Dagsorden godkjennes 
 
1.7 Godkjenning av forretningsorden 

 
Vedtak: Forretningsorden godkjennes 

 
  



 

2. Årsberetning 2024 

Årsmeldingen skal gi en beskrivelse av foreningens aktivitet gjennom året. 
Godkjent årsberetning er en forutsetning for at foreningen skal kunne motta offentlige 
tilskudd og støtte fra NJFF sentralt. 
Årsberetning er også en forutsetning for at revisor skal kunne godkjenne regnskapet. 
 
Styrets innstilling 
Årsmeldingen gir et godt bilde av foreningens virksomhet i 2024.  
 
Vedtak 
Årsmeldingen godkjennes uten kommentar. 
 
Kommentar fra styret: 
 
Kupa Koia ser ut som et bra valg, med mye skogsfugl.  
Fellesjakt til Sverige i begynnelsen Februar i 2025 , var også en suksess. 
Vi har mistet to av våre due terreng. I fjor var det vått og det førte til at det ble slått veldig 
sent. Dette igjen fører til lite duer i trekk når man får tilgang til jakt områdene. 
 
Fiske utvalget mangler fortsatt respons fra medlemmer med få påmeldte og liten interesse.  
 
Hunde utvalget fortsetter sitt fantastiske arbeid med aversjon på Smeden. 
 
Kommentar fra Anine: I 2013 ble det sendt 5 stykk på jakthund dressur kurs. 
 
Anine har blitt valgt ut som Jakthund Dressur Fylkesinstruktør for nye instruktører. Det 
ligger en bra rase oversikt på NJFF for de som er interessert i informasjon om forskjellige 
type jakthunder. NJFF kommer til å opprette et eget nasjonalt hundeutvalg Nasjonalt. 
 
 
 
Vedlegg 
Årsberetning Nordstrand JFF 2024 ligger som vedlegg 1 
 

  



3. Revidert regnskap 2024 

Regnskapet skal vise et korrekt bilde av foreningens økonomiske situasjon. 
Godkjent regnskap er en forutsetning for at vi skal kunne søke om støtte og bidrag fra det 
offentlige. 
Regnskapet viser et driftsresultat på 420 328,- og et totalt underskudd for 2024 på 85 035,- 
 
Styrets innstilling 
Regnskapet gir et korrekt bilde av foreningens økonomi ved årets utgang.  
Vi har stadig et etterslep for foregående utgifter på for leie av skytebane. Det er for 2024 
avsatt midler for utgifter til skytebanen. Vi forventer at dette skal føre til av vi ikke går i 
minus fra 2025. 
 
Det har også vært uforutsette utgifter til vedlikehold på det elektriske anlegget på 
klubbhuset. Kjelleren i klubbhuset har bla fått nye avtrekks vifter for å holde fuktigheten 
nede. 
 
Vi vil fra neste år gå i balanse. 
 
Ønsker fra Årsmøte at inntekter og utgifter fra foregående år blir vist i oversikten på 
regnskapet. 
 
Revisors kommentar, stikkprøver har blitt utført uten å finne mangler.  
Excell arket fungerer greit, men styret oppfordres til å benytte et regnskaps program som vil 
forenkle kontroll og bokføring. 
 
Vedtak 
Regnskap for 2024 godkjennes  
 
Vedlegg 
Regnskap med noter ligger bakerst som vedlegg 2. Det samme gjør kontospesifisert 
regnskap, eiendeler og Revisors beretning. 
 
 

4. Innmeldte saker  

● Ingen innkomne saker fra medlemmene til styret 
 

  



5. Styrets forslag til årsplan for 2025  

Arbeidsprogram for kommende år: 
 
 

● Vi starter det nye året allerede i februar. Leder av jaktutvalget arrangerer 
en  fulltegnet jaktekspedisjonen til Sverige 13.-16. februar 2025, hvor vi skal jakte 
villsvin og dåhjort fra jakttårn.  
Resultat; 9 dyr felt av 11 jegere, høyst vellykket tur, for mer detaljer, se våre sider på 
Facebook. 
 

● Skytebanen holder åpent fra påske og frem til småviltjakta starter 
 

● Dugnad klubbhus i løpet av sommeren, vi må vaske og rydde samt måle over 
tagging. 
 

● Camp Villmarkskvinne planlagt til kvinnehelgen 23 august på skyteanlegget på 
Annekloppa. Det blir skytetrening med instruktører med mulighet for lån av våpen for 
både uerfarne og damer som vil jobbe med skytetreningen sin. 

 
● Hundeutvalget vil også i år tilby saueaversjon på Smeden, med innleide sauer.  

 
● Vi vil      fortsette med duejakt på en gården i Vestby. Geir vil undersøke mulighetene 

for å få tilgang på duejakt på enda en gård, litt nærmere Hvidtsten 
 

● Ny jakthytte og terreng, jaktsesongen starter med bukkejakta. 
 

● De som ønsker fiskeaktiviteter må ta kontakt med Oslo klubben, det har ikke vært 
påmeldte til de arrangementene vi har planlagt. 

 
● Utleie av Skraperud 

Vi har blitt forespurt om vi vill leie ut klubbhuset, men utfordringer uten egnede 
sanitær forhold eller innlagt vann. Da må vi også låne ut nøkler og gi dem 
alarmkoder, som kan komme på avveie. Dette må vurderes av styret. Samtidig 
ønsker vi at klubbhuset brukes mer.Petter Hauger holder i kommunikasjon med 
interesserte (Hundeklubb) 

 
● Veddugnaden på Kupakoia i August  bortfaller, og vi kjøper inn ved. Vi prøver å 

arrangere veddugnad etter sommerferien. 
 

● Dugnad klubbhus i løpet av sommeren, vi må vaske og rydde samt male over 
tagging. 
 

● Vi arrangerer også fisketur til Mjøsa isenere i sommer. 
 

● Vi har planlagt å utdanne 2 nye jakthunddressurinstruktører i foreningen og tilby 
jakthunddressur til medlemmene våre i løpet av 2025. Den langsiktige planen er å 
bygge opp et jakthund dressurmiljø i Nordstrand for å komplettere vårt 
aversjonstilbud.      



 
 

● Vi ønsker mer bruk av klubbhuset - kom gjerne med forslag! 
● Ved neste årsberetning (2025) skal regnskapet for 2024 også sammenstilles slik at 

vi kan se endringer i postene 
 

● Fiskeansvarlig Geir ønsker tilbakemelding fra medlemmene om ønsker om 
fiskeaktiviteter.      

 
Vedtak 
Årsplan for 2025 godkjennes uten kommentar. 

 
 

6. Styrets forslag til budsjett for 2025  

Budsjett for års programmet er presentert i vedlegg 2 Regnskap og budsjett 
Vedtak 
Budsjett for 2025 godkjennes uten kommentar. 

 
 

7. Valg av styre 

Det kom et benkeforslag om å dele ut hederspris for lang og tro tjeneste i foreningen.  
Det viser seg at tradisjonen er at dette forslaget kommer fra en med hederspris. 
Styret oppfordret medlemmene til å sende forslag 

 
Styret takker Jan Roger for langt og trofast innsats i valg styret.  

 
Hele dagens styret blir sittende.  
Nytt regnskapansvarlig Per Erik Amundsen. Leder i foreningen beholder ansvar for betaling 
av fakturaer og tilgang til foreningens bankontoer. 
 

Leder  Tania Wåge Leporowski  

Nestleder  Liv Anine Imset 

Regnskap  Per Erik Amundsen 

Sekretær  Arnfinn Breda 

Styremedlem, leder Jaktutvalg  Martin Plassen 

Styremedlem, leder 
Hundeutvalget  

Monica Marsteintrædet  

Styremedlem, leder Kvinneutvalget Tania Wåge Leporowski 

Styremedlem 
informasjonsansvarlig  

Tania Wåge Leporowski 

Styremedlem leder skyteutvalget  Ole Petter Langholm 

Styremedlem leder fiskeutvalget Geir Aage Schmidt 

Styremedlem Petter Hauger 

 
 

Lambertseter 11.03.2025 



 
 Martin Plassen    Steinar Gjøvik 
 

   


